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Předmět Zasedání 3/12-15 
Datum 2. července 2012 
Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora 169 NB 
Přítomni Fakulta financí a účetnictví (F1):  Marek, Radová, Zelenka, Boreš, Staněk 

Fakulta mezinárodních vztahů (F2):  Bič, Češková, Zeman, Cmunt, Traub 
Fakulta podnikohospodářská (F3):  Mikan, Mládková, Riedlbauch, Janda,  
Fakulta informatiky a statistiky (F4):  Berka, Dlouhý, Řezanková, Kačur, Korecký 
Národohospodářská fakulta (F5):  Schwarz, Svoboda, Vostrovská, Burianová, Svatoš 
Fakulta managementu (F6):  Černá, Černý, Krbová, Horňáková, Vilémová 
Jiné:  Fiala, Vondra 

Omluvení Lysý (F3) 
Neomluvení - - - 
Hosté Mazouch (proděkan FIS) 
Předsedal Berka, Riedlbauch (po zvolení předsedou) 
Doba 13:00 – 15:45   

Zapsal Berka, Vondra  
 
 
 

   Program jednání  
1. Volba předsednictva senátu 

2. Pracovní komise 

3. Informace vedení školy 

4. Různé 
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č. PŘEDMĚT TYP 

 Třetí schůzi AS VŠE zahájil senátor Berka a vyzval senátory ke schválení programu schůze (pro 31, 
proti 0, zdrželi se 0). Program byl schválen. 

R 

1. Volba předsednictva senátu 

 

Předsedající vyzval k návrhům členů volební komise. Navrženi byli senátoři Marek, Mikan a Kačur. 
Hlasování o schválení volební komise ve složení Marek, Mikan, Kačur: pro 31, proti 0, zdrželi se 0. 
Volební komise byla zvolena. Volební komise za svého předsedu zvolila senátora Marka. 
Předseda volební komise stejně jako před minulými volbami upozornil na nutnost schválení způsobu 
volby předsedy/předsedkyně AS v návaznosti na sporný výklad volebního a jednacího řádu ohledně 
nutného počtu hlasů ke zvolení předsedy. Senátor Boreš navrhl, aby se v prvním kole 
předsedou/předsedkyní stal/stala senátor/senátorka, který/která obdrží nadpoloviční počet hlasů všech 
senátorů: pro 5, proti 14, zdrželi se 12 – návrh nebyl schválen. 
Senátor Mikan navrhl, aby se v prvním kole předsedou/předsedkyní stal/stala senátor/senátorka 
který/která obdrží nadpoloviční počet hlasů přítomných senátorů: pro 23, proti 5, zdrželi se 3 – návrh 
byl přijat. 
Volba předsedy AS 
Návrh kandidátů na předsedu: Senátorka Vostrovská navrhla senátorku Radovou, senátorka Mládková 
navrhla senátora Riedlbaucha. Oba navržení kandidaturu přijali. Po krátké diskuzi a závěrečném 
vystoupení obou kandidátů začalo první kolo volby. 
Krátce po zahájení prvního kola senátorka Češková neúmyslně chybně označila svůj hlasovací lístek. 
Všimla si toho ještě před vhozením lístku do urny, informovala o tom senát a požádala o vydání 
náhradního lístku. Na základě diskuse všech senátorů a volební komise, zda je vydání náhradního 
lístku přípustné, se volební komise přiklonila k názoru řady senátorů, že ano a náhradní lístek byl 
vydán. 
V prvním kole volby předsedy/předsedkyně AS VŠE bylo pro senátorku Radovou odevzdáno 13 hlasů,  
pro senátora Riedlbaucha 17 hlasů, 1 hlas byl neplatný. Předsedou AS VŠE byl v prvním kole zvolen 
senátor Riedlbauch. 
Volba místopředsedů 
Volba prvního místopředsedy: Byli navrženi senátoři Radová, Češková, Řezanková, Vondra a 
Burianová. Senátorky Češková a Burianová a senátor Vondra kandidaturu přijali. V prvním kole 
obdrželi senátorka Češková 11 hlasů, senátor Vondra 14 hlasů a senátorka Burianová 6 hlasů. 
V prvním kole nebyl nikdo zvolen, do druhého kola postoupili senátoři Češková a Vondra. 
Před zahájením druhého kola odstoupil senátor Vondra. Ve druhém kole byla tedy jediným kandidátem 
senátorka Češková. Senátorka Češková získala 21 hlasů, 9 hlasů bylo neplatných, byla tedy zvolena 
místopředsedkyní AS VŠE. 
Volba studentského místopředsedy: Byli navrženi senátoři Korecký, Burianová, Boreš, Vondra – všichni 
kandidaturu přijali. V prvním kole získali následující počty hlasů: Korecký 4, Burianová 6, Boreš 5, 
Vondra 15. Do druhého kola postoupili Vondra a Burianová. 
Senátorka Burianová z druhého kola odstoupila. Jediný kandidát Vondra získal 19 hlasů, 10 hlasů bylo 
neplatných, byl tedy zvolen místopředsedou AS VŠE. 
Volba tajemníka 
Navrženy byly senátorky Burianová a Vilémová, přijala Burianová. Senátorka Burianová získala 
v prvním kole 23 hlasů, 5 bylo neplatných, byla zvolena tajemnicí AS VŠE.  

R 

2. Pracovní komise 

 
Předseda navrhl ustanovit pracovní komise AS VŠE stejně, jak tomu bylo v předchozím období, vyjma 
Komise pro reformu terciárního vzdělávání, která by byla ustanovena dodatečně v případě potřeby. R 
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č. PŘEDMĚT TYP 
Usnesení AS VŠE:  
AS VŠE ustanovuje stálé pracovní komise v následujícím složení  
Finanční komise: Bič, Burianová, Češková, Dlouhý, Horňáková, Korecký, Mikan, Radová, Svoboda, 
Zelenka, Zeman 
Pedagogická a studijní komise: Bič, Cmunt, Černá, Černý, Korecký, Marek, Mikan, Radová, 
Řezanková, Svoboda, Vondra, Zeman 
Legislativní komise: Berka, Riedlbauch, Schwarz 
Kolejní a stravovací komise: Češková, Kačur, Vilémová 
Mandátová komise: Marek, Mládková, Riedlbauch, Schwarz 
PRO: 24 
PROTI: 0  
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno. 

 

Byla vyhlášena krátká přestávka, během které byli zvoleni v jednotlivých komisích předsedové. 
Finanční komise: Svoboda 
Pedagogická a studijní komise: Svoboda 
Legislativní komise: zvolí předsedu na základě schůze všech členů komise (senátor Schwarz před 
tímto bodem opustil jednání) 
Kolejní a stravovací komise: Kačur 
Mandátová komise: Marek 

I 

3. Informace vedení školy 

 
Bývalý předseda Kolejní a stravovací komise Mazouch informoval o dění a základních tématech, která 
bude řešit Kolejní a stravovací komise AS VŠE ve svém novém složení. I 

 

Předseda AS se dotázal senátorů, zda mají zájem dále diskutovat změnu investičních záměrů školy 
prezentovanou na předchozím zasedání AS VŠE kvestorem Svobodou. Senátoři neměli potřebu další 
diskuse. 

Usnesení AS VŠE:  
„AS VŠE vzal na vědomí změnu investičních záměrů VŠE pro rok 2012“  
PRO: 22  
PROTI: 0  
ZDRŽELI SE: 0  
Usnesení bylo schváleno.  

 

R 

4. Různé 

 
Předseda AS vyhlásil termín dalšího jednání AS VŠE na 1.října 2012 od 13 hod., pozvánka bude včas 
rozeslána. I 

 
Senátor Korecký navrhl zahájit řešení sporného odstavce Volebního a jednacího řádu AS VŠE, aby 
nedocházelo k pochybnostem, zda je pro volbu předsedy rozhodující získat nadpoloviční většinu všech 
nebo přítomných senátorů. Předsednictvo připraví věc k projednání na příštím zasedání. 

Ú 

 
 
Přílohy: Zápis volební komise 
 
V Praze 2. července 2012 
 



  

Akademický senát 
Vysoké školy ekonomické v Praze 

Zápis č. 3/12-15 
Strana 4 

 

Ú – Úkol I – Informace R- rozhodnutí O -Ostatní P – Prezentace 

prof. Ing. Petr Berka, CSc., Ing. Zdeněk Vondra 
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